
Het allerbeste gewenst voor het nieuwe jaar
Op het einde van elk jaar refl ecteren we over wat voorbij is. 
2022 was een jaar dat beloftevol begon. Tot de oorlog in 
Oekraïne tot bij ons voelbaar werd. Zorgen over energie en 
andere kosten beheersten ons dagelijks leven. Gelukkig kon-
den we genieten van een prachtige zomer die doorliep tot de 
herfstvakantie. De dure vliegtickets leken een positief effect 
te hebben op het toerisme aan de kust: men koos eerder 
voor een vakantie aan zee. 

Verstandig omgaan met belastinggeld
Een nieuw jaar gaat gepaard met elkaar het beste toe-
wensen. Wij wensen u oprecht een gelukkig 2023 toe. 
Wij wensen ook onze badstad het allerbeste toe. Zoals wij 
allemaal wordt ook het stadsbestuur met dezelfde uitda-
gingen geconfronteerd. De juiste beslissingen nemen kan 
een immens verschil maken en kosten besparen, verstandig 
omgaan met belastinggeld.

Blankenberge doen groeien
In 2023, één jaar voor de gemeenteraadsverkiezingen, zal 
uw N-VA-afdeling u betrekken bij de voorbereidingen. U zal 
de kans krijgen op verschillende gelegenheden om ons te 
laten weten wat u prioritair vindt in het besturen van ons 
Blankenberge. Voor ons mag dit 
alvast duidelijk zijn: er dient een sta-
biel stadsbestuur te komen met een 
visie om ons Blankenberge te doen 
groeien, te versterken, te verbinden. 

Daphné Dumery
Voorzitter N-VA Blankenberge

Kom mee een 
kaartje leggen

Zin in een partijtje kaarten of Rummikub? 
Elke woensdagnamiddag organiseren 
Vl@s Blankenberge en N-VA Blankenberge-
Uitkerke van 14 tot 17 uur een namiddag vol 
spelplezier in de Plaza op de Grote Markt. 
Kom langs op woensdag en geniet van een 
gezellige namiddag waarop winnen niet 
belangrijk is maar wel deelnemen en 
vertoeven in een aangenaam gezelschap. 
Zowel gelegenheidsspelers als kenners 
welkom.

NIEUWJAARSRECEPTIE 
Kamerlid en Eerste Schepen in Oostende 

Björn Anseeuw komt langs

Zaterdag 7 januari 2023
19 uur

Kantine Sport Vlaanderen Blankenberge
Iedereen welkom!

Blankenberge
N-VA Blankenbergewww.n-va.be/blankenbergeblankenberge@n-va.be
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Meerderheid bouwt onderwijstoelage  
voor leerlingen uit het secundair af
Op de gemeenteraad van 15 november lag een aanpassing voor van het reglement voor sociale premies en tegemoetko-
mingen. Hoewel de bevoegde schepen de aanpassing al op 27 oktober in de pers aankondigde, moest ze nog ter stemming 
worden voorgelegd. Een ondermijning van de gemeenteraad en een twijfelachtige evolutie in ons democratisch bestel. 

Wat ter stemming voor lag, was op zich een positief verhaal. Het ging onder meer om een verhoging van de sociale premies en 
een efficiëntere werking. De keuzes die gemaakt worden, zijn echter moeilijk aan elkaar te knopen. 

“Op insteek van de N-VA-fractie ging de onderwijstoelage voor kleuter- en lager onderwijs omhoog naar het bedrag van de 
maximumfactuur. Maar voor het secundair onderwijs wordt de onderwijstoelage afgebouwd! Gezinnen met kinderen uit het 
secundair onderwijs zullen in de toekomst dus minder ontvangen. Dit ondanks het verlies aan koopkracht wegens de inflatie. 
Onbegrijpelijk voor ons. Aangezien niemand uit de bestuursploeg kon staven waarom ze koos voor een verlaging van de toela-
ge, konden we dit dan ook onmogelijk steunen”, aldus Dennis Monte.

N-VA Blankenberge blijft 
op honger zitten over 
dossier Grote Markt
Op de gemeenteraad van 15 november polste de N-VA 
naar de stand van zaken rond de Grote Markt. Nadat de 
in augustus 2021 geforceerde bestuurswissel werden de 
bestaande plannen voor ons marktplein meteen in de 
vuilbak gekipt. 

Voor vele inwoners en vooral handelaars was dat een 
gemiste kans om een groene open ruimte met parkeer-
gelegenheid te scheppen die voldeed aan ieders behoefte 
en op maat van Blankenberge-Uitkerke. “Het nieuwe 
bestuur ziet het anders en plant een grote bouwput voor 
een paar jaar aan te leggen, met alle hinder en kosten van 
dien, om toch maar een ondergrondse parking te hebben. 
In Knokke-Heist werden onlangs bij zo’n bouwput een 
dertigtal woningen beschadigd, ondanks voorafgaande 
studies. Men is nu ook bezig met die studieronde, maar dat geeft geen garanties. Onzekerheid troef”, aldus Kathleen Haegeman.

De N-VA betreurt de wijziging in plannen en de onzekerheid die blijft duren. Zelfs als de studie uitwijst dat het risico klein is, dan 
moet er nog een uitbater gevonden worden die hetzelfde risico als deze bestuursploeg wil nemen. Nog vele vragen dus. In de oor-
spronkelijke timing had de Blankenbergenaar nu al kunnen profiteren van een nieuw marktplein. De stilstand na de bestuurswissel 
laat zich nu echt voelen in de stad.

Kerstboomophaling
De kerstboomophaling is op vrijdag 6 januari.  
N-VA Blankenberge Uitkerke pleit voor het tweede jaar op 
rij voor een ophaling tijdens de week na de kerstvakantie, 
zoals in onze buurgemeenten het geval is. 

blankenberge@n-va.be
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Meerderheid pleegt woordbreuk:  
geen Hartveilig Blankenberge 
In januari 2020 keurde de gemeenteraad unaniem goed om werk te maken van meer 
AED’s, vormingen rond reanimatie en een samenwerking met het Rode Kruis om het 
label ‘hartveilige stad’ te bekomen.

Voor de AED’s moest dit bestuur alvast 
geen inspanning leveren: gulle schenker 
Michel Van Den Brande voegde zelf 10 
AED’s toe aan het stadsaanbod. Voor de 
vormingen en de samenwerking was die 
inspanning wel nodig. Een kleine moeite, 
aangezien de stad al inzette op vormingen 
voor het personeel. Ze moest die enkel 
laten doen door het Rode Kruis. Zo kon 
Blankenberge zich laten erkennen als 
hartveilige stad. 

Door meer personeel te scholen in 
reanimatie en ook de bevolking daartoe 
aan te moedigen, kunnen effectief levens 
gered worden. Op de invalswegen naar 
de stad zou dan het bord ‘hartveilige 
stad’ prijken. Deze meerderheid ziet daar 
duidelijk geen meerwaarde in. “Ik ben dit 
blijven opvolgen bij de dienst Veiligheid 
en Samenleven, het Rode Kruis en het 
lokaal bestuur. In oktober en november 

van 2021 vroegen we naar een stand 
van zaken. De burgemeester bevestigde 
telkens dat de procedure voor het label 
lopende is. Groot is mijn verbazing dat de 
meerderheid nu beslist om niet in te gaan 
op de vormingen van het Rode Kruis om 
zo het label te behalen. Zeker als je weet 
dat het Rode Kruis de beste offerte voor 
deze vormingen voorlegde”, aldus Dennis 
Monte.

Bijna twee jaar nadat de gemeenteraad het 
punt unaniem stemde, blijft de stad met 
lege handen achter. In november werd 
bevestigd dat de burgemeester de inspan-
ningen niet wil leveren. Dit doet vermoe-
den dat de vooruitgang van de stad wordt 
afgeremd om politieke redenen. Het de-
mocratisch gehalte van de gemeenteraad 
is helemaal verloren wanneer gestemde 
voorstellen niet uitgevoerd worden. Voor 
N-VA Blankenberge-Uitkerke, en voor 

elke zichzelf respecterende burger, is dit 
onaanvaardbaar.

De N-VA-fractie plant dan ook zelf initi-
atieven om de bevolking te vormen en te 
sensibiliseren.

De N-VA-dames zitten niet stil
De N-VA-dames zaten niet stil het voorbije jaar en boden heel wat activiteiten aan. 

Op 7 oktober organiseerden we onze achtste ‘Kaas en 
wijnavond’, waarvan de opbrengst gaat naar het project 
“Voor elk kind een Sint”. Ook dit jaar hadden we een 
mooie opkomst. Die zorgde voor een gezellige avond, 
maar vooral voor een flinke duit in het zakje van het pro-
ject. In het oud stadhuis in de Kerkstraat kon je tijdens de 
herfstvakantie de tentoonstelling van enkele lokale artis-
tieke creatievelingen bezoeken. Frederik Rappé, Michaël 
Vandenbussche, Hilde Jansseune en Laurette Brouckaert 
stelden tentoon. Dankzij de samenwerking tussen VLAS 
en de N-VA-dames gaat ook deze opbrengst naar ‘Voor 
elk kind een Sint’. 

Ook dit jaar voorzagen wij de Blankenbergse scholen van 
100 Sint-pakketjes met snoep en speelgoed. De scholen 
zorgen ervoor dat de pakketjes terechtkomen bij kinderen 
waarvan het schoentje minder gemakkelijk is gevuld.

Wil ook u mee uw schouders zetten onder onze projecten? 
Of bent u benieuwd naar wat we nog in petto hebben? 
Neem dan contact op met een van onze bestuursleden.

www.n-va.be/blankenberge
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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